

Datum 19/11/2015

Tijdstip 18.00

Locatie Campus Hasselt – OG B1.1 (groene vergaderzaal)

Aanwezig Frank Bax, Gerry Benaets, Ahsan Chuhan, Pieter-Jan Dirx, Dorien Eerdeken, Siegfried Geerinck, Valéry Frederix, Michael Hayen, Jurn Krux, Roel Lambrechts, Glenda Molenberghs, Hanne Loyens, Arne Nys, Tobias Proost, Eva Taverna

Verontschuldigd Marlies Aerts (volmacht aan Tobias), Ruben Degeling, Axel Faes (volmacht aan Jurn Krux), Matthijs Kaminski, Laurens Kempeneers (volmacht aan Gerry Benaets), Raymond Schoeman, Marion Wittenberg

Afwezig Jorn Geutjens

Verslagnemer Roel Lambrechts

Voorzitter Frank Bax

Alvorens de vergadering te beginnen worden er enkele aanpassingen aangebracht in de agenda: Onder punt 2 Studentenraad, wordt 'International council' toegevoegd en onder punt 4 Student wordt het onderwerp 'eetcommissie' veranderd in 'sportoverleg'.

1 Goedkeuringen en opvolging

1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 19/11/2015

Er wordt opgemerkt dat in voorgaande jaren ook Sofie Hoste en Liesbeth Oeyen worden uitgenodigd en men vraagt zich af waarom dit niet meer zo is. Roel heeft hier echter niet bij stilgestaan en zal in het vervolg wel deze personen uitnodigen.

Opvolging:

- Omtrent de ludieke communicatie op de schermen zijn er enkele technische problemen. De actie wordt dan ook opgeschort totdat deze zijn verholpen.

- Het communiceren naar de verenigingen toe met betrekking tot het delen van evenementen op Facebook is nog niet gebeurd.

Michael zorgt hier voor.

- De opmerking rond de broodjes voor de evaluatievergaderingen van BEW is doorgegeven aan de faculteitsraad. De faculteit stelt dat er enkel broodjes worden voorzien wanneer de evaluatievergaderingen plaatsvinden tussen 12 en 13. De AV is van mening dat de evaluatievergaderingen dan standaard op dit tijdsinterval moet plaatsvinden, de broodjes zijn immers een extra motivatie voor studenten om naar de vergaderingen te komen.

Roel zorgt hiervoor.

- De foto's op de website zijn grotendeels in orde, 2 personen sturen nog een foto door.

Pieter-Jan en Ruben sturen een foto door naar Arne.

- De Lijn is gecontacteerd, hier is echter nog geen reactie op gekomen.
- De opmerkingen met betrekking tot de bushokjes zijn aangehaald op de RvS.
- Arne heeft de machtigingen voor de StuRa-pagina gekregen.
- Het punt van de OMT's komt nog terug in de loop van het jaar.
- Er is niemand kunnen gaan naar het campusbezoek.

Dorien vraagt na hoe het verlopen is.

- De week voor het goede doel is in orde.
- De resultaten van de rampoefening komen nog via een rapport.
- Wat betreft de prijzen voor het water is er gevraagd dat StuRa nagaat waar het water, ook bruiswater, duurder is en wat het verschil is. Water mag namelijk niet duurder zijn en men vroeg naar concrete voorbeelden.

Prijzen worden vergeleken door alle StuRa-leden.

2 *Studentenraad*

2.1 Invulling mandaten

2.1.1 Sportcoördinator

Siege wordt unaniem verkozen.

2.1.2 Verantwoordelijke VVS

Valéry wordt unaniem verkozen.

2.1.3 Medewerker REC

Eva wordt goedgekeurd mits één onthouding.

Roel past het samenstellingsdocument aan.

2.2 AUHL

2.2.1 Workshops onderwijsdag?

De onderwerpen van de workshops zijn: Kwaliteitsvolle acties rond evalueren in een opleiding, Formatief evalueren in grote groepen, Evalueren in afstandsonderwijs (blended learning), Evalueren van projecten, Evalueren van werkplekken, Feedback geven, Peer assessment.

Dit zal doorgaan op 18 januari en de AUHL zou graag in iedere workshop een student willen hebben die voor input kan zorgen.

Jurn, Valéry, Michael, Frank (mits examens), Dorien (mits examens), Hanne (onder voorbehoud) en Roel (mits examens) tonen interesse.

2.2.2 Adviesgroep Onderwijs/Student

Er wordt gevraagd of er iemand graag in deze adviesgroep wil zetelen.

Valéry zal hierin plaatsnemen, Michael zal fungeren als plaatsvervanger.

2.2.3 Internationalisering

Er wordt gevraagd of er iemand graag in deze werkgroep wil zetelen.

Er stelt zich niemand kandidaat.

2.2.4 Heroriëntering/schakelen

Er wordt gevraagd of er iemand graag in deze werkgroep wil zetelen.

Jurn zal hierin plaatsnemen.

2.3 Werkgroep Studentenparticipatie

Terugkoppeling van de WG studentenparticipatie. De voorstellen omtrent de relatie tussen de studentenvertegenwoordigers en afgevaardigden te verbeteren worden besproken.

Dit zal vanaf volgend jaar ingaan, ook ons werkingsreglement zal aangepast moeten worden.

De nota brengt een voorstel naar voren om prijzen uit de delen aan de studieloopbaanbegeleiders die als eerste hun OMT's volkrijgen. De AV is hier echter niet mee akkoord omdat het moeilijk is om eerlijk te werk te gaan: sommigen hebben minder plaatsen op te vullen dan anderen en er zijn dan misschien mensen die enkel voor de prijs gaan. Bovendien is het de studieloopbaanbegeleiders hun werk om de OMT's in te vullen en daarvoor krijgen ze al een loon, de AV is van mening dat een extra bonus niet nodig is.

Er wordt opgemerkt dat de verslaggeving van de evaluatievergaderingen niet adequaat gebeurt.

Jurn zal dit centraal aankaarten.

Er wordt gevraagd hoe vaak de OMT's moeten samenkomen. Hier is wat onzekerheid over.

Jurn vraagt dit na.

De FPC's zullen overigens worden hernoemd naar 'Stuver-overleggen'. Afhankelijk van het systeem voor de volledige opleiding zal een FPC 3 keer (bij een semestersysteem) of 4 keer (bij een kwartielsysteem) samenkomen.

2.4 Werkgroep communicatie

Terugkoppeling van de WG communicatie.

Er werden 3 onderwerpen besproken:

2.4.1 QR-actie

De dienst MAT was niet meteen enthousiast over het idee. Deze actie zal dan ook niet doorgaan.

2.4.2 StuRa-introdag

(nvdr: in de voorbije verslagen werd dit gewoonlijk aangeduid als 'neem je vriendje mee-dag')

De bedoeling is om de dag in te delen in 4 grote blokken: eerst een intro over StuRa, daarna een speeddate, vervolgens eten en als laatste nog een activiteit.

Het idee wordt opgeworpen om ook op een bepaald moment ongestructureerd samen te zitten, dit kan uitstekend gecombineerd worden met het eten.

De naam klinkt de AV wat vreemd in de oren en er wordt voorgesteld om de naam te veranderen in 'kennismakingsdag'.

2.4.3 Facebookactie

Het idee is om Kinopolis duotickets uit te delen met een budget van 100 euro, dit zal dan voor 4 à 5 personen zijn. Er wordt uitdrukkelijk als voorwaarde opgegeven dat dit enkel aan de studenten aan de UHasselt kan worden uitgedeeld. Aan het huidige like-tempo zijn we echter nog even bezig totdat we aan ons doel zitten, dus zal er ook promotie gevoerd moeten worden

2.5 International council

Er is 300 euro vrij gemaakt voor het budget van de international council, de AV vindt dit voldoende.

Er is een vraag vanuit het council naar meer verduidelijking en structuur binnen de organisatie. Momenteel zijn de leden een beetje de weg kwijt in zake de kadering binnen de universiteit en de relatie met StuRa. 10 december vindt er een nieuwe vergadering plaats waar deze zaken zullen worden uitgelegd.

Er wordt ook op gewezen dat dit een zeer moeilijke zaak is aangezien er elk jaar van nul af aan opnieuw moet worden gebouwd aan de council en dit niet evident is. Bovendien is er gewoonlijk ook steun vanuit Liesbeth Oeyen, maar zij is tot nog toe niet vaak in aanraking gekomen met de leden.

De leden van de council dit jaar zijn zeer gemotiveerd, wat zeker niet slecht is. Er moet echter over gewaakt worden dat ze niet meer worden dan het adviesorgaan dat ze behoren te zijn, dit omdat er geen voortzetting mogelijk is en er elk jaar opnieuw een volledig nieuwe council komt.

Vanuit de international council werd gevraagd om het topic op de StuRa-website verder uit te breiden en om ook meer reclame te doen op de online platforms.

Er wordt voorgesteld om iemand binnen StuRa aan te stellen die de council kan opvolgen en begeleiden. Dit is echter de taak van de voorzitter die in samenwerking met Liesbeth Oeyen de council begeleidt.

2.6 Stuurgroep

Een kort verslag van de besproken zaken op de stuurgroep.

Hoofdstuk 1 van het Kritische Zelfreflectie is besproken en alle opmerkingen van StuRa zijn goed onthaald. De universiteit geeft ook mee dat ze het zeer waardeert dat StuRa zulke constructieve input levert. De werkgroep Onderwijs van volgende woensdag zal hoofdstuk 2 onder handen nemen.

3 Onderwijs

Nihil

4 Student

4.1 WG Visie campus Hasselt & Visie omgeving Diepenbeek

Op vraag van de beheerder werd er een werkgroep gehouden om onze visie over de invulling van campus Hasselt nadat de faculteit BEW hiernaar is verhuisd en onze visie over de campusomgeving in Diepenbeek te formuleren.

De AV merkt op dat het in Hasselt niet bekend is dat studenten best in een vrij lokaal mogen gaan studeren of groepswerken maken, hiervoor zou een scherm kunnen gemaakt worden.

Een fietsenmaker kan ook in de nota worden opgenomen. Vedo doet immers niet alle fietsen en zij kunnen ook niet alle problemen oplossen met een fiets. Het is natuurlijk ook mogelijk dat Vedo zijn aanbod uitbreidt en zichtbaarder op de campus wordt gesitueerd.

Een betere bus-infrastructuur wordt ook voorgesteld, het is wenselijk dat bussen ook op zondagavond vanuit Hasselt naar Diepenbeek komen. Ook bussen tussen Hasselt, Genk en Diepenbeek op de weekavonden zouden een pluspunt zijn, hierdoor kunnen studenten makkelijker naar Hasselt of Genk. Worden ze mobieler op nationaal vlak. En kunnen ze ook beter gaan feesten en genieten van het uitgaansleven elders.

Het voorstel komt om vooral ook eens bij de faculteiten architectuur en mobiliteit te polsen.

De nota wordt goedgekeurd mits de opmerkingen.

4.2 Terugblik op de filmavond

De StuRa-leden worden bedankt omdat ze zo talrijk aanwezig waren.

Enkele verbeterpunten:

- De speech vooraf mag meer aandacht krijgen omdat dit één van de weinige momenten is dat we studenten op die manier kunnen toespreken. Ook een filmpje mag worden afgespeeld.

Dit wordt aangepast in het draaiboek.

- Een lid vindt dat er moet meer achter ticketreservatie gezeten worden, er was een persoon die wel gereserveerd had, maar niet is komen opdagen. Dit betekent ook een verlies voor StuRa aangezien die persoon niet betaald heeft.
- De voorverkoop zou toch uitverkocht moeten raken.
- Het is misschien een goed idee om studenten beter te informeren over het hoe en waarom, velen denken dat er winst wordt gemaakt.
- Jammer dat personen niet allemaal langs elkaar konden zitten wanneer ze als groep kwamen. Dit is echter praktisch gezien moeilijk op te lossen, tenzij we iemand in de zaal zetten die de mensen naar een plaats begeleidt, maar dat vindt de AV geen goed idee.

4.3 Sportoverleg

Op het sportoverleg kwam naar voren dat er een Finse piste zal worden aangelegd, dit zal echter nog even duren.

Studentensport Limburg zou graag een enquête verspreiden onder de studenten. Er is gevraagd of StuRa deze zou willen verspreiden, bijvoorbeeld via de verenigingen.

Michael stuurt de verenigingen.

5 Varia

5.1 Mededelingen

StuRa heeft een mail gekregen met een uitnodiging voor één persoon om naar het ministerie van Onderwijs te gaan, Frank zal hier als voorzitter naar toe gaan. De AV is hiermee akkoord.

Er wordt gevraagd om de enquête met betrekking tot de interne werking van StuRa in te vullen.

StuRa heeft een mail gekregen van de vice-rector onderwijs met de mededeling dat er een bilateraal akkoord is met de universiteit van Namen.

5.2 Rondvraag

Veel massamails zijn grafisch opgemaakt, kan StuRa dit ook en indien ja, hoe?

Arne vraagt dit na bij Koen Santermans.

De verslagen van vorige AV's moeten nog steeds op de website komen. Deze moeten echter nog voor publicatie gestroomlijnd worden en dat zal in de kerstvakantie gebeuren.

Is het mogelijk om ook maandelijkse fitnessabonnementen terug te betalen en niet alleen jaarlijkse?

Dit zal nagevraagd worden door Dorien?

Er wordt gevraagd of er donderdag 3 december iemand Themis wil helpen bij de actie met betrekking tot de vluchtelingen. Geïnteresseerden mogen zich altijd melden.

Men is al lange tijd aan het vertellen dat de F-blok gesloopt zal worden, dit zal ook gebeuren, maar dit staat niet in de nabije toekomst te gebeuren.

Het verslag komt te laat wanneer het op opvolging aan komt. Er wordt voorgesteld om de opvolgingspunten sneller door te sturen via facebook.

Frank zal Roel medebeheerder maken op Facebook.

Er wordt gevraagd om de Facebook-pagina wat actiever te maken door bijvoorbeeld dingen te posten in de zin van "Wat wil je beter op de campus?"